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Zápis ze schůze OV v Krasoňově ze dne 03.05.2023 v 18 hodin 

 

Přítomni: Zronková, Brunová, Dvořák, Moučka, Jirák, Drbal 

Hosté: starostka Humpolce Mgr. Alena Štěrbová, místostarosta Humpolce Ing. Petr 
Machek, místostarosta Humpolce Mgr. Pavel Hrala 

 členové Spolku přátel Krasoňova (dále SPK): Štěpán, Vopravil, Šerák 

 

Z jednání: 

1. Uvítání členů OV a hostů. 
 
 

2. Členové SPK přednesli návrh na sepsání knihy o historii Krasoňova, která by měla vyjít u 
příležitosti 800. založení obce v roce 2026. Magistrát města Humpolce souhlasí a přislíbil 
vznik knihy finančně podpořit. Realizace knihy se za podpory členů SPK ujme Marie 
Brunová. 

 
 

3. Předsedkyně p. Zronková navrhla odvolání p. Jiráka z pozice místopředsedy OV a zúžení 
vedení OV na předsedkyni p. Zronkovou a zástupce p. Brunovou. Následně proběhla 
diskuse nad stávajícím sestavením Osadního výboru. Ten bude i nadále fungovat ve 
složení: Předsedkyně: Zronková; místopředsedové: Brunová, Jirák; členové: Dvořák, 
Moučka. Poradní hlas: Drbal. 

 
 

4. Ing. Machek informoval o plánovaných pracích v obci v roce 2023: 
 
- kaplička:  oprava lavic (již realizováno) 

nová vrátka (již realizováno) 
vývěska na parte (již realizováno) 
zaklopení vstupu na půdu 
otlučení omítky ze soklu 
 

– budova OV:  odvod vody od stěny k sousedovi (č.p. 106) + její odvlhčení, 
následně otlučení omítky ze soklu,  
zřízení venkovního osvětlení k budově 

– oprava komunikací v obci bude probíhat infra metodou (ITHR), než na Krasoňov dojde řada 
pravděpodobně až koncem léta, možná až v průběhu podzimu, budou nejhorší výtluky opraveny 
TS Humpolec pomocí studené asfaltové směsi. Některá místa jsou velmi nutná (např. před p. 
Novým u rybníka), zde je oprava akutní a nelze čekat. Žádáme občany, kteří mají v okolí svého 
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domu výtluky a nechtějí čekat, ať kontaktují p. Jiráka na tel.: 608333844 nejpozději do 15.5.2023 
a objedná se oprava od TS Humpolec. Jinak p. Jirák akutní místa vytipuje sám. 
 
– dětské hřiště: zpevněná plocha pod houpačkou (minerál) 

oprava oplocení 
doplnění nového hracího prvku – kolotoče  
přidělání odpadkového koše 
dodání boxu na hračky ke zdi vedle vstupu  

– projekt opravy komunikace mezi č.p. 69 a č.p. 104 
– odstranění kamene v cestě p.č. 889/4 
– přesun značky „Krasoňov“ ve směru od Humpolce (je částečně zakrytá) 
– projekt multifunkčního hřiště, realizace v následujícím roce 
– proběhla diskuze ohledně zřízení pěšiny/chodníku od zastávky směrem na Jihlavu. Bohužel, to 
v současnosti kvůli majetkovým poměrům majitelů přilehlé nemovitosti není možné. Město zde 
nevlastní dostatečně velké pozemky, aby na nich pěšinu zřídit. Zatím je třeba vyčkat, zdali se 
majetkové poměry majitelů přilehlé nemovitosti nezmění. Ti jsou instruováni o případné změně 
neprodleně informovat předsedkyni Zronkovou. 
 

5. Předsedkyně OV, Eva Zronková, přednesla stížnosti občanů: lidé si stěžují především na 
špatný stav cest v okolí obce způsobený těžbou dřeva v přilehlých lesích; konkrétní 
stížnost se týkala cesty do tzv. Kralinek. Cesty budou opraveny, až bude těžba dřeva 
ukončena.  

 
6. Na závěr se všichni zúčastnění dohodli na termínu veřejné schůze, která se bude konat 

v pondělí 22.5.2023 od 18h. Účelem této schůze je seznámit občanky a občany Krasoňova 
s projektem multifunkčního hřiště, které bude v obci zřízeno v příštím roce na místě 
dosavadního nohejbalového hřiště.  
 
Tímto žádáme všechny o účast!!! Přijďte se seznámit se studií budoucího hřiště a říct, 
jaké by mělo být. 

 
 

Zápis provedla         Marie Brunová 


